

la partie Est du lot No 3407-190 au plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le village de la Côte Saint-Paul.

13.—Un terrain de forme irrégulière, borné du côté Nord par la rue Church, ledit côté mesurant 35.3 pieds; du côté Est par la propriété de la Corporation de Montréal, portant le No 4692, ledit côté mesurant 1476.0 pieds; du côté Sud par le lot No 4669, ledit côté mesurant 40.0 pieds; du côté Ouest par les lots subdivisions Nos 9, 10, 11, 12, 13 et 14 du No 4209, et par une rue, et par les lots subdivisions Nos 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15 et 16 du No 4183, et par une rue et par la partie restante de la rue ci-dessus décrite, formant une superficie de soixante-huit mille six cent vingt-neuf (68629) pieds, mesure anglaise; ledit terrain étant la partie Est d'une rue adjacente à la propriété de l'aqueduc au plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le village de la Côte Saint-Paul.

14.—Un terrain de forme irrégulière, borné du côté Nord par la rue, ledit côté mesurant 25 pieds; du côté Est par une rue, ledit côté mesurant 268 pieds; du côté Sud par une rue, ledit côté mesurant 25 pieds; du côté Ouest par la partie restante du lot No 4183-7-8-9-10-11-12-13-14-15-16, ledit côté mesurant 268 pieds, formant une superficie de six mille sept cents (6700) pieds, mesure anglaise; ledit morceau de terrain étant la partie Est du lot No 4183-7-8-9-10-11-12-13-14-15-16 du plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le boulevard Saint-Paul.

15.—Une rue de forme irrégulière, bornée du côté Nord par le lot No 4183-16, ledit côté mesurant 25 pieds; du côté Est par une rue, ledit côté mesurant 60 pieds; du côté Sud par le lot No 4209-9, ledit côté mesurant 25.3 pieds; du côté Ouest par le reste de la rue, ledit côté mesurant 60 pieds, formant une superficie de mille cinq cent douze (1512) pieds, mesure anglaise.

16.—Un terrain de forme irrégulière, borné du côté Nord par une rue, ledit côté mesurant 25.3 pieds; du côté Est par une rue, ledit côté mesurant 151 pieds; du côté Sud par le lot No 4669, ledit côté mesurant 33.4 pieds; du côté Ouest par la partie restante du lot No 4209-9-10-11-12-13-14, ledit côté mesurant 151 pieds, et formant une superficie de quatre mille quatre cent trente-deux (4432) pieds, mesure anglaise; ledit terrain étant la partie Est du lot No 4209-9-10-11-12-13-14 au plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le boulevard Saint-Paul.

17.—Un terrain de forme irrégulière, borné du côté Nord par le lot No 4209-14 et partie par une rue, ledit côté mesurant 73.4 pieds; du côté Est par la propriété de la Corporation de Montréal portant le No 4692, ledit côté mesurant 369.5 pieds; du côté Sud par le lot No 4670, ledit côté mesurant 81.3 pieds; du côté Ouest par la partie restante du lot No 4669, ledit côté mesurant 370.2 pieds et formant une superficie de vingt-huit mille vingt-six (28026) pieds, mesure anglaise, ledit terrain étant la partie Est du lot No 4669 du boulevard Saint-Paul au plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le boulevard Saint-Paul.

18.—Un terrain de forme irrégulière, borné du côté Nord par le lot No 4669, ledit côté mesurant 81.3 pieds; du côté Est par la propriété de la Corporation de Montréal, portant le No 4692, ledit côté mesurant 373.0 pieds; du côté Sud par le lot No 4671, ledit côté mesurant 81.5 pieds; du côté Ouest par la partie restante du lot No 4670, ledit côté mesurant 374.3 pieds, contenant une superficie de vingt-neuf mille cinq cent vingt-cinq (29525) pieds, mesure anglaise, ledit morceau de terrain étant la partie Est du lot No 4670 du boulevard Saint-Paul au plan et livre de renvoi officiels de la paroisse de Montréal, maintenant le boulevard Saint-Paul.

19.—Un terrain de forme irrégulière, borné du côté Nord par le lot No 4670, ledit côté mesurant 81.5 pieds; du côté Est par la propriété de la Corporation de Montréal, portant le No 4692, ledit côté mesurant 455 pieds; du côté Sud par le lot No 4672, ledit côté mesurant 82.5 pieds; du côté Ouest par la partie restante du lot 4671, ledit côté mesurant 453.0 pieds, et formant une superficie de trente-

lish measure; said lot being the Eastern portion of lot No. 3407-190 on the official plans and books of reference for the Parish of Montreal, now Village of Côte St. Paul.

13.—A lot of land of irregular figure, bounded on the North side by Church street, said side measuring 35.3 feet; on the East side by the property of the Corporation of Montreal, bearing No. 4692, said side measuring 1476.0 feet; on the South side by lot No. 4669, said side measuring 40.0 feet; on the West side by lots subdivisions Nos. 9, 10, 11, 12, 13 and 14 of No. 4209, and by a street, and by lots subdivisions Nos. 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15 and 16 of No. 4183 and by a street and partly by the remaining portion of the herein described street; and containing sixty-eight thousand six hundred and twenty-nine (68629.0) feet in superficies English measure, the said lot being the Eastern portion of a street adjoining the Water Works property on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Village of Côte St. Paul.

14.—A lot of land of irregular figure, bounded on the North side by street, said side measuring 25 feet, on the East side by street, said side measuring 268 feet; on the South side by street, said side measuring 25 feet; on the West side by the remaining portion of lot No. 4183-7-8-9-10-11-12-13-14-15-16, said side measuring 268 feet, and containing six thousand seven hundred feet (6700) in superficies, English measure; said piece of land being the Eastern portion of lot No. 4183-7-8-9-10-11-12-13-14-15-16, on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Boulevard St. Paul.

15.—A street of irregular figure, bounded on the North side by lot No. 4183-16, said side measuring 25 feet; on the East side by a street, said side measuring 60 feet; on the South side by lot No. 4209-9, said side measuring 25.3 feet; on the West side by remaining of street, said side measuring 60 feet, and containing one thousand five hundred and twelve (1512) feet in superficies, English measure.

16.—A lot of land of irregular figure, bounded on the North side by a street, said side measuring 25.3 feet; on the East side by a street, said side measuring 151 feet; on the South side by lot No. 4669, said side measuring 33.4 feet; on the West side, by the remaining portion of lot No. 4209-9-10-11-12-13 and 14, said side measuring 151 feet and containing four thousand four hundred and thirty-two (4432) feet in superficies, English measure, said piece of land being the Eastern portion of lot No. 4209-9-10-11-12-13-14 on official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Boulevard St. Paul.

17.—A lot of land of irregular figure, bounded on the North side partly by lot No. 4209-14 and partly by a street, said side measuring 73.4 feet; on the East side by the property of the Corporation of Montreal bearing No. 4692, said side measuring 369.5 feet; on the South side by lot No. 4670, said side measuring 81.3 feet; on the West side by the remaining portion of lot No. 4669, said side measuring 370.2 feet and containing twenty-eight thousand and twenty-six (28026) feet, in superficies, English measure, said piece of land being the Eastern portion of lot No. 4669, in Boulevard St. Paul, on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Boulevard St. Paul.

18.—A lot of land of irregular figure, bounded on the North side by lot No. 4669, said side measuring 81.3 feet; on the East side, by the property of the Corporation of Montreal, bearing No. 4692, said side measuring 373.0 feet; on the South side, by lot No. 4671, said side measuring 81.5 feet; on the West side, by the remaining portion of lot No. 4670, said side measuring 374.3 feet and containing twenty-nine thousand five hundred and twenty-five (29525) feet in superficies, English measure, said piece of land being the Eastern portion of lot No. 4670, in Boulevard St. Paul, on the official plans and book of reference for the Parish of Montreal, now Boulevard St. Paul.

19.—A lot of land of irregular figure, bounded on the North side by lot No. 4670, said side measuring 81.5 feet; on the East side by the property of the Corporation of Montreal, bearing No. 4692, said side measuring 455 feet; on the South side, by lot No. 4672, said side measuring 82.5 feet; on the West side by the remaining portion of lot No. 4671, said side measuring 453.0 feet, and containing